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Abstract (en)
To regulate the power of a combination burner (2, 3, 4), a corresponding regulation via the regulation of an air-separation mill (24) is provided. The
crude product is fed to the air-separation mill (24), where it is ground jointly and in a non-dried manner to the fineness of dust and is then conveyed
pneumatically to the dust burner (4). The oil flame serves only for ignition and cuts out again after a short time, so that the dust burner (4) as a whole
can be operated in a power-regulated manner via the mill throughput capacity. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Leistungsregelung eines Kombibrenners (2,3,4) ist eine entsprechende Regelung über die Regelung einer Sichtermühle (24) vorgesehen.
Das Rohprodukt wird der Sichtermühle (24) zugeführt, wo es gemeinsam und ungetrocknet auf Staubfeinheit gemahlen und dann pneumatisch
zum Staubbrenner (4) gefördert wird. Die Öl-flamme dient nur zum Zünden und schaltet nach kurzer Zeit wieder ab, so daß der Staubbrenner (4)
insgesamt über die Mühlendurchsatzleistung leistungsgeregelt betrieben werden kann. <IMAGE>
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